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 BINNENGEKOMEN 
TEAM POSTBEHANDELING EN 
ARCHIVERING 

 D.D. 10-06-2025 
 No. 2025-02052 (Raad) 

No. 2025-02053 (Bestuurszaken) 

Sjabloon technische vragen – Jaarstukken 2024 
 

Bij indiening uiterlijk dinsdag 10 juni 2025 (10:00 uur), worden antwoorden uiterlijk donderdag 19 juni 2025 in 
de dagmail en bij de vergaderingen geplaatst. 
 
Graag bij elke vraag de pagina aangeven waar de desbetreffende vraag aan refereert. 
 

 

Fractie: GL Coen van der Gugten 
  

Vraagnummer: 1 

Pagina:  19/20 

Vraag: U beschrijft hier een aantal aanpassingen ten gunste van STOP en specifiek de fiets. 
Kunt u die per project enigszins kwantificeren? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 2 

Pagina:  21 

Vraag: VRI's onderhoud. Hier wordt minder uitgegeven dan begroot door uitblijven van 
landelijk beleid. Waarom wordt het overschot dan als V geboekt en niet als 
reservering ten laste van V ? (B.v. Op pag. 114 doet u dat wel bij kosten invoering 
omegevingswet) 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 3 

Pagina:  22 

Vraag: Wat bedoelt u met parkeervoorziening stadpark? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 4 

Pagina:  23 

Vraag: Monitoren afspraken met Q-park. Kunt u die op onderdelen nader kwanitificeren? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 5 

Pagina:  112 

Vraag: Woontoren Groen Loper: heeft u enig zicht op de termijn van de opschorting en de 
gevolgen ervan voor de financiën rond het tunnelproject? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 6 

Pagina:  115 

Vraag: Waarom zijn de daar genoemde bouwgrond exploitaties geen onderdeel van de 
algemene GREX? Is er een geconsolideerd GREX verhaal beschikbaar? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 7 

Pagina:  116 (en 118, eerste blok) 
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Fractie: GL Coen van der Gugten 
  

Vraag: 4M3: kunt u inzicht geven in de ontwikkelingen van deze campussen, in het 
bijzonder op het vlak van betaalbaarheid? Kunt u concreet maken wat die bijdrage 
is irt 4M1? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 8 

Pagina:  118 

Vraag: Kunt u toelichten waarom u geen verhuurdersvergunning wilt instellen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 9 

Pagina:  144 

Vraag: Kunt u Mergelweg 260 en Molenweg 71 toelichten? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 10 

Pagina:  156 

Vraag: Inkoop en contractmanagement: kunt u MVOI nader toelichten? 

Antwoord:  

  

 

 

Fractie: GL Luc Callemeijn 

  

Vraagnummer: 1 

Pagina:  16-17 

Vraag: 
Hoe faciliteert en stimuleert het Mobiliteitsprogramma het gebruik van actieve 

vervoerswijzen, zoals fietsen en lopen, in het bijzonder in kwetsbare wijken? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 2 

Pagina:  17-20 

Vraag: 
Welke concrete beleidsmaatregelen worden momenteel getroffen om autoverkeer 

in het centrum en in woonwijken terug te dringen, en op welke wijze wordt de 

effectiviteit van het autoluw beleid geëvalueerd? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 3 

Pagina:  20 
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Fractie: GL Luc Callemeijn 

  

Vraag: 
Welke financiële middelen zijn in 2024 ingezet voor het verbeteren van 

verkeersveiligheid rondom schoolomgevingen, en welke concrete resultaten zijn 

hierbij behaald? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 4 

Pagina:  22-24 

Vraag: 
Op welke wijze wordt de uitbreiding van fietsparkeerfaciliteiten afgestemd op de 

afbouw van autoparkeerplaatsen in de binnenstad en omliggende wijken? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 5 

Pagina:  66-67 

Vraag: 
Welke gemeentelijke projecten zijn specifiek gericht op het tegengaan van 

hittestress in versteende wijken, en op welke wijze worden deze effecten 

gemonitord? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 6 

Pagina:  67 

Vraag: 
Hoe worden vergroening van schoolpleinen, parkeerterreinen en pleinen 

geïntegreerd in de bredere wijkgerichte klimaatadaptatiestrategie van de 

gemeente? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 7 

Pagina:  117-118 

Vraag: 
Op welke wijze waarborgt het college een evenwichtige verdeling van sociale huur, 

middenhuur en koopwoningen (40-40-20) bij nieuwbouwprojecten, zoals 

bijvoorbeeld het Tregaterrein? 

Antwoord:  
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Fractie: GL Luc Callemeijn 

  

Vraagnummer: 8 

Pagina:  117 

Vraag: 
Welke maatregelen treft het college om excessieve verkamering, speculatief 

opkopen en huisvesting door beleggers in wijken met hoge woningdruk tegen te 

gaan? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 9 

Pagina:  118-119 

Vraag: 
Wat is de stand van zaken met betrekking tot de uitvoering van het Programma 

Wonen & Zorg, en op welke wijze draagt dit bij aan toekomstbestendige huisvesting 

voor ouderen in Maastricht? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 10 

Pagina:  
124–126, 333 

Vraag: 
Wat zijn de belangrijkste inzichten en aanbevelingen uit de derde editie van de 

burgerbegroting en het burgerberaad, en hoe worden deze structureel geborgd 

binnen gemeentelijk beleid en besluitvorming? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 11 

Pagina:  124, 329 

Vraag: 
Hoe geeft het college invulling aan jongerenparticipatie binnen gebiedsgericht 

werken en formele inspraakprocedures? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 12 

Pagina:  126 
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Fractie: GL Luc Callemeijn 

  

Vraag: 
Op welke wijze worden bewoners actief betrokken bij de ontwikkeling en 

implementatie van het herijkte participatiekader en de gemeentelijke 

omgevingsvisie? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 13 

Pagina:  177 

Vraag: 
Wat zijn de voornaamste knelpunten in de wijkgerichte uitvoering van de 

warmtetransitie, en hoe worden bewoners en lokale initiatieven hierin actief 

betrokken? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 14 

Pagina:  177 

Vraag: 
Welke investeringen zijn in 2024 gedaan ter bestrijding van energiearmoede? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 15 

Pagina:  177-178 

Vraag: 
Op welke wijze draagt het bedrijventerrein Beatrixhaven bij aan het behalen van de 

gemeentelijke klimaat- en energiedoelstellingen, en hoe wordt samenwerking met 

ondernemers vormgegeven? 

Antwoord:  

  

 

Fractie: GL Lex Vos 
  

Vraagnummer: 1 

Pagina:  33 

Vraag: Uitvoeringskader: circulaire economie,…vormen daarbij versterkende factoren; 
wordt de mate van circulariteit meegenomen als beoordelingsfactor voor de 
vestiging van bedrijven of alleen als een extraatje gezien? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 2 

Pagina:  33 
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Fractie: GL Lex Vos 
  

Vraag: Ondernemersklimaat: werken wij samen met Heerlen…aan het versterken van de 
Euregionale en internationale arbeidsmarkt…Hoe ziet dat er concreet uit? Bestaat 
er een afstemmingskader met economische zwaartepunten tussen de Euregionale 
partners? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 3 

Pagina:  34 

Vraag: ..zo helpen wij om tijdig regionaal circulair ondernemerschap…te bevorderen. Uit 
recent onderzoek van Markteffect (april 2025) blijkt een grote behoefte van 
bedrijven aan meetmethoden en KPI’s om zo gerichter te kunnen sturen op 
circulaire doelstellingen; ondersteunt de gemeente ondernemers bij deze 
problemen?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 4 

Pagina:  40 

Vraag: Samenwerken met en subsidieren Maastricht Marketing; Ons ligt informatie voor, 
dat er geen gezamenlijke agenda is van MM en MECC, waardoor bezoek niet 
optimaal wordt gespreid; wordt er gewerkt aan een centrale agenda om 
evenementen beter te verdelen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 5 

Pagina:  55 

Vraag: 8.M1: aan welke concrete maatregelen (ook financieel) wordt hierbij gedacht? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 6 

Pagina:  55 

Vraag: 8.M6: betekent dit een aanscherping van de subsidieregels voor cultuur? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 7 

Pagina:  56 

Vraag: 8.C1: wordt in het gemeentelijk beleid de Fair Practice Code nog steeds gehanteerd 
bij ZZP-ers uit de cultuur? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 8 

Pagina:  56 

Vraag: 8.C6: voor makers wordt ingezet op tijdelijke ruimtes, ook bij leegstandsbeheer; is 
dit ook mogelijk voor de culturele rafelrandjes zoals The B? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 9 

Pagina:  58 

Vraag: Kumulus: verdere gesprekken: Waar staat KuMa nu? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 10 

Pagina:  66 



7 
 

Fractie: GL Lex Vos 
  

Vraag: Er zijn in 2024 339 bomen bijgekomen; begroot/gepland waren 1000 bomen. 
Vanwaar dit verschil? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 11 

Pagina:  105 

Vraag: PM10 fijnstof wordt met 0 aangegeven; dit kan niet kloppen; wat waren de 
waarden in 2024 en waarom zijn waarden van PM 2.5 niet aangegeven, terwijl die 
een grotere impact hebben op de gezondheid? (De WHO advieswaarden worden 
nergens gehaald) 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 12 

Pagina:  105 

Vraag: Groene waterstof; zijn er intussen partners gevonden die willen aansluiten op de 
DRC? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 13 

Pagina:  194, 195 

Vraag: Wanneer wordt de raad geïnformeerd over de plannen met de N.V. Wonen boven 
Winkels? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 14 

Pagina:  58 

Vraag: Atelierbeleid: Hoe heeft het aantal atelier ruimtes zich ontwikkeld t.o.v. 2023? 

Antwoord:  

  

 


